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听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

In the final episode of our three-part series on supporting your position in meetings, we look at language used to make your statements more persuasive.

在商务英语播客系列课程“在会议上该如何支持你的论点”的最后部分，我们来看看那些使你的陈述更具有说服力的语言。
Jack is going to summarize his proposal for the move to Costa Rica and hopes to get a final recommendation on the outsourcing project to present to the Board. He must persuade the managers to proceed, and answer the objections raised at the last meeting.

杰克要对提议将总部搬到哥斯达黎加的提议进行总结，并希望在"将现在的外包项目给国外来做"方面得到一些最终的建议。他必须说服经理来执行这一计划，并要在最后的会议上回答反方的问题。
Key language: Making coherent, persuasive arguments, and effective use of language to support your arguments.

主要语言点:发表条理清晰，具有说服里的论述，不能有效地使用语言来支持你的观点。
学英语，练听力，上听力课堂。【免费英语听力下载】www.tingclass.net
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